
STATUTÁRNÍ MĚSTO OSTRAV A 
MĚSTSKÝ OBVOD PORUBA 

ZÁPIS 
z průběhu 29. mimořádné schůze Rady městského obvodu Poruba 

ze dne 17.12.2015 

29. mimořádná schůze Rady městského obvodu Poruba byla zahájena dne 17.12.2015 
v 10.01 hodin. Zahájil a řídil Ing. Mihálik, starosta. 

Omluven: -
Přítomni: dle prezenční listiny - 11 členů. 

Podpisem usnesení včetně zápisu z 29. mimořádné schůze Rady městského obvodu Poruba 
pověřil Ing. Mihálik, starosta, Mgr. Bajgarovou, místostar<?stku. 

Rada městského obvodu Poruba je usnášeníschopná. 

Ing. Mihálik - na programu 29. mimořádné schůze Rady městského obvodu Poruba je 
16 materiálů, součásti je nejdůležitější materiál „Rozpočet statutárního města 
Ostravy - městského obvodu Poruba na rok 2016". 

Hlasování o programu: 11-0-0 

Přehled usnesení rady městského obvodu Poruba dle čísel ze dne: 17.12.2015 

Číslo usnesení MateriálK jaké problematice Zn. předkl. 

952/MRMOb 1418/29 

953/MRMOb1418/29 

954/MRMOb 1418/29 
955/MRMOb1418/29 

956/MRMOb 1418/29 

957/MRMOb1418/29 

958/MRMOb 1418/29 

959/MRMObl418/29 

1 Rozpočet statutárního města Ostravy - městského obvodu 
Poruba na rok 2016 

2 Rozpočtový výhled hospodaření statutárního města 
Ostravy - městského obvodu Poruba na léta 2017 - 2019 

3 Návrh rozpočtových úprav 
4 Návrh na ocenění pedagogických pracovníků mateřské a 

základní školy statutárním městem Ostrava 
5 Předchozí souhlas s přenecháním prostor v základních 

školách, příspěvkových organizacích městského obvodu 
Poruba 

6 Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotace pro 
rok 2015 - Komise pro školství, kulturu, sport a volný čas 

7 Změna bodu 1) usnesení Rady městského obvodu Poruba 
číslo 823/RMOb1418/26 ze dne 12.11.2015 k záměru 
obce pronajmout zadní vnitřní části zděných čekáren 
městské hromadné dopravy na území městského obvodu 
Poruba za účelem umístění plakátovacích ploch 

8 Změna bodu 1 )usnesení Rady městského obvodu Poruba 
číslo 824/RMOb1418/26 ze dne 12.11.2015 k záměru 
obce pronajmout části pozemků za účelem provozování 
reklamních zařízení umístěných na území městského 
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960/MRMOb 1418/29 
961/MRMOb1418/29 

962/MRMOb 1418/29 

963/MRMOb 1418/29 

964/MRMOb 1418/29 
965/MRMOb 1418/29 
966/MRMOb 1418/29 

967/MRMOb1418/29 

obvodu Poruba 
9 Udělení souhlasu se zastavením exekuce 

1 O Žádost o přednostní pronájem bytu o velikosti 1+2 na 
ulici Ukrajinské v Ostravě-Porubě 

11 Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytování služeb 
kreditovacího střediska k úhradě poštovného pro výplatní 
stroje 

12 Uzavření dodatku č. 01 ke smlouvě č. 2014/03/23/0393 o 
připojení elektrické zabezpečovací signalizace objektu na 
zařízení dálkového přenosu a zajištění provozu zařízení 
dálkového přenosu 

13 Uzavření smlouvy o výpůjčce movitého majetku 
14 Uzavření smlouvy o výpůjčce výpočetní techniky 
15 Změna organizační struktury statutárního města Ostravy -

Úřadu městského obvodu Poruba 
16 Návrh dohody o mimosoll;dním narovnání - společnost 

SOLTEX CORPORA TION s.r.o. 
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Materiál č. 1 - Rozpočet statutárního města Ostravy - městského obvodu Poruba na rok 2016 

Ing. Mihálik - v bodě 2) navrženého usnesení materiálu „Rozpočet statutárního města 
Ostravy - městského obvodu Poruba na rok 2016" (dále jen „rozpočet") bude třeba doplnit 
procenta, kterými bude mít Rada městského obvodu Poruba možnost v rámci roku s rozpočtem 
disponovat. 
Doc. Ing. Válková, CSc. - na základě projednávání rozpočtu ve Finančním výboru Zastupitelstva 
městského obvodu Poruba a na základě projednávání rozpočtu v klubu navrhuji následující úpravu 
v příloze číslo 1, strana číslo 8 v části rozpočtu „dotační programy": 

Název komise Předložený návrh transferu Navržená úprava transferu 
na rok 2016 (tis. Kč) na rok 2016 (tis. Kč) 

Komise pro školství 700 900 
kulturu, sport a volný 
čas v komisi 

Komise sociální a bytová 400 400 
Kategorie „ostatní" 400 300 
Komise životního 1000 1000 
prostředí (kryto z Fondu 
životního prostředí) 
Celkem 2500 2600 

Celková částka „dotačních programů" je o 100 tis. Kč vyšší než celková částka uvedená 
v předloženém materiálu. Částku 100 tis. Kč navrhujeme vzít z odboru finančního a ekonomického 
z ostatních činností z rozpočtové rezervy neúčelové a ponížit částku z 2 mil. Kč na částku 1 900 tis. 
Kč (výše uvedená úprava je v příloze číslo 1, strana 5 materiálu „Rozpočet statutárního města 
Ostravy - městského obvodu Poruba na rok 2016"). 
Ing. Mihálik - upozorňuji, že snaha Zastupitelstva městského obvodu Poruba bude navýšit částku 
v rámci dotačních programů o 0,5 mil. Kč tak, aby celková částka byla na úrovni 3 mil. Kč. 
V rámci vývoje rozpočtových úprav v průběhu roku je možno posílit jednotlivé dotační programy 
popř. vyhlásit nový dotační program. 
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Mgr. et Bc. Curylo, DiS. - v souvislosti s novými zásadami pro vyhlašování dotačních programů 
lze v průběhu roku dotační programy posílit popř. vyhlásit nový dotační titul? Proč kapitola 
„dotační programy" byla snížena o částku 500 tis. Kč? 
Mgr. Bajgarová - odpověď na prví otázku Mgr. et Bc. Curyla, DiS. V současné době nebudeme 
moci nic navyšovat, protože je nastaveno jednorázové přihlášení, ale nic nám nebrání vyhlásit 
v průběhu roku další dotační program. 
Doc. Ing. Válková, CSc. - odpověď na druhou otázku Mgr. et Bc. Curyla, DiS. Byly snižovány 
mnohé položky oproti požadavků jednotlivých odborů Úřadu městského obvodu Poruba. Míra 
centralizace ze strany Magistrátu města Ostravy se zvyšuje. Musíme se připravit na eventualitu, 
že na „dotační programy" nebudou žádné finanční prostředky. 
Ing. Mihálik - ze strany primátora statutárního města Ostravy zaznělo, že bude snaha upřesňovat 
jednotlivé položky a směřovat je tak, aby byly vázány účelově. To se uvidí v průběhu roku. 
Ing. Onderková - proč zvyšujeme na „dotační programy" o částku 100 tisíc. Kč. 
Doc. Ing. Válková, CSc. - při rozdělování finančních prostředků byla porušena proporcionalnost. 
Dle připomínek Mgr. Bajgarové, že požadavky pro jednotlivé komise Rady městského obvodu 
Poruba byly stanoveny na základě požadavků z minulý<;:h let a dle nových zásad jsme ponížili 
i částky pro jednotlivé komise Rady městského obvodu Poruba. 
Mgr. Bajgarová - oproti požadavkům a minulých roků se položka „dotační programy" o 0,5 mil. 
Kč snížila, proto nyní ponižujeme částku „dotační programy" pouze o 400 tis. Kč. Město je toho 
názoru, že obvody si mají sami v rámci dotačních řízení podporovat své místní organizace. 
Nevidím důvod proč částku na podporu dotačních programů ponižovat, když chceme, 
aby v městského obvodu Poruba různé kulturní či sportovní organizace a spolky fungovaly. 
Ing. Mihálik - domnívám se, že částka na podporu dotačních programů by se měla navýšit zpět 
na výši 3 mil. Kč. 
Ing. Onderková - domnívám se, že položku „dotační programy" bychom neměli navyšovat. 
Do budoucna, podle toho jak se rozpočet vyvíjí a podle výše příspěvku statutárního města Ostrava, 
budeme muset určité položky snižovat. Jelikož v rozpočtu jsou a budou nějaké mandatorní výdaje 
a pokud statutární město Ostrava příspěvek městskému obvodu Poruba nezvýší, tak městský obvod 
Poruba bude muset „škrtat" v některých položkách rozpočtu. Proto se ptám, proč je částka 
dotačních programů o 100 tis. Kč vyšší oproti předloženému návrhu? 
Ing. Mihálik - dotaz na Ing. Solanského, vedoucího odboru ekonomického. Je možno srovnat 
objem financí neúčelové dotace tohoto rozpočtu a předchozího rozpočtu? 
Ing. Solanský - máme cca o 3 mil. Kč více oproti letošnímu roku. V rozpočtu se projevila 
účelovost výdajů, které budou směřovány do zeleně. Tím zůstala výše rozpočtu zhruba na stejné 
úrovni. 
Ing. Mihálik - informoval o schválení rozpočtu statutárního města Ostrava, a o posílení 
ostravských městských obvodů částkou 100 mil. Kč. U městského obvodu Poruba se jedná 
o částku v celkové výši 3 mil. Kč. V celém objemu má městský obvod Poruba 26 mil. Kč 
směřováno přesně a cíleně k zeleni. V současné době se diskutuje o způsobu a metodice zúčtování 
účelové dotace. 
Doc. Ing. Válková, CSc. - můj názor je, že dotace nejsou dobrá věc, protože přinášejí s sebou 
spoustu problému. Domnívám se, že částka 100 mil. Kč, o které hovořil pan starosta, a má být 
určena k posílení rozpočtů městských obvodů, byla určena na investice. 
Mgr. Gurecký - avizoval možné dotazy Komise bezpečnosti a transparentnosti Rady městského 
obvodu Poruba, které by mohly být vzneseny na zasedání Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba, týkající se paragrafu 5311- bezpečnost a veřejný pořádek. Výše rozpočtu paragrafu 5311 
je 3 mil. Kč a je požadavek na umístění 8 bezpečnostních kamer v městském obvodu Poruba. 
Doc. Ing. Válková, CSc. - dovoluji si poukázat na upravený rozpočet roku 2015, kde byla částka 
1 014 tis. Kč a na navýšený rozpočet pro rok 2016 ve výši 3 mil. Kč. Netroufám si tvrdit, že částka 
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3 mil. Kč pokryje požadavek pořízení 8 bezpečnostních kamer. Doufám, že se městský obvod 
Poruba domluví se statutárním městem Ostrava způsobu spolufinancování výše uvedeného. 
Mgr. Bajgarová - je to tak, že Komise bezpečnosti a transparentnosti Rady městského obvodu 
Poruba si sama navrhla, kde chce kamery v městském obvodu Poruba umístit a požaduje návrh 
zrealizovat? 
Mgr. Gurecký - jednalo se o doporučení městské nebo státní policie České republiky. 
p. Zábojník - dle konzultace s městskou policii se v roce 2016 počítá s umístěním 
5 ks bezpečnostních kamer v lokalitě Hlavní třída v městském obvodu Poruba. Pokud bude možno, 
bezpečnostní kamery budou umístěné i na další místa v městském obvodu Poruba. 
Ing. Onderková - na jednání Finančního výboru Zastupitelstva městském obvodu Poruba byly 
položeny dotazy týkající se poskytování právních služeb JUDr. Švábenské apod. 
Mgr. Novotný - za poskytování právních služeb bylo v roce 2015 vypláceno v roce 383 tis. Kč. 
Požadovaný přehled byl zpracován a včetně textové části zaslán předsedovi Finančního výboru 
Zastupitelstva městském obvodu Poruba. 
Ing. Mihálik - upozorňuji Mgr. Novotného na možnost, že dotazy týkající se výše uvedeného 
by mohly být vzneseny na Zastupitelstvu městského obyodu Poruba. Bylo by dobré vypracovat 
a předložit Zastupitelstvu městského obvodu Poruba přehled o stavu právníkl°!. na Úřadě městského 
obvodu Poruba. 
Ing. Solanský - upozornil, že u paragrafu 5311- bezpečnost a veřejný pořádek došlo ke značnému 
navýšení a to z důvodu, že tato položka zahrnuje ostrahu budov (Domy s pečovatelskou službou) 
včetně monitorovacího centra. Navrhuji doplnit bod 2) návrhu usnesení o výši 20 %. 
Ing. Mihálik - navrhuji do návrhu usnesení zakomponovat veškeré výše navržené změny a doplnit 
bod 2) návrhu usnesení následovně: 

2) doporučuje 
Zastupitelstvu městského obvodu Poruba stanovit rozsah, ve kterém je Rada městského obvodu 
Poruba v rozpočtovém roce 2016 oprávněna provádět rozpočtová opatření, a to do úhrnné 
výše 20 % upraveného rozpočtu. 

Mgr. et Bc. Curylo, DiS. - jaký byl důvod k navýšení procent, kterými je Rada městského obvodu 
Poruba v rozpočtovém roce 2016 oprávněna provádět rozpočtová opatření, a to do úhrnné výše 
20 % upraveného rozpočtu? 
Ing. Mihálik - navýšení je stejné jako u rozpočtu statutárního města Ostravy. Rada si chce udržet 
možnost pružně upravovat v průběhu roku rozpočet městského obvodu Poruba, aniž by muselo být 
svoláno mimořádné Zastupitelstvo městského obvodu Poruba. 
Doc. Ing. Válková, CSc. - zastupitelům městského obvodu Poruba jsou pravidelně předkládány 
veškeré rozpočtové úpravy schválené Radou městského obvodu Poruba. Veřejnost a zvlášť 
zastupitelé městského obvodu Poruba můžou veškeré provedené změny v rozpočtu městského 
obvodu Poruba sledovat prostřednictvím „klikacího rozpočtu". 

Usnesení FV: 
Návrh na zvýšení položky Dotační programy, Komise pro školství, kulturu, sport a volný čas 
RMOb Poruba o 400 tis. Kč a snížení o 400 tis. Kč položky Ostatní činnosti (rozpočtová rezerva 
neúčelová) odboru finančního a ekonomického. 
Návrh nebyl přijat. 

Doporučuje stanovit rozsah, ve kterém je Rada městského obvodu Poruba v rozpočtovém roce 
2016 oprávněna provádět rozpočtová opatření, a to do úhrnné výše 15 % upraveného rozpočtu. 
Návrh nebyl přijat. 
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Doporučuje stanovit rozsah, ve kterém je Rada městského obvodu Poruba v rozpočtovém roce 
2016 oprávněna provádět rozpočtová opatření, a to do úhrnné výše 20 % upraveného rozpočtu. 
Návrh nebyl přijat. 

Bere na vědomí a doporučuje ke schválení „Rozpočet statutárm'ho města Ostravy-městského 
obvodu Poruba na rok 2016" - dle důvodové zprávy. 

FV žádá odbor finanční a ekonomický o: 
a. Zpracování přehledu výkonu činností (specifikace služeb) JUDr. Švábenské pro městský 

obvod Poruba v roce 2015. 
b. Zpracování přehledu výdajů městského obvodu Poruba za konzultační, poradenské a právní 

služby v roce 2015 +jejich specifikace. 
c. Informaci, jaké vede v současnosti MOb Poruba právní spory. 

Dle upravené přílohy č. 1 a doplněného návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 952/MRMObl418/29 

Materiál č. 2 - Rozpočtový výhled hospodaření statutárního města Ostravy - městského 
obvodu Poruba na léta 2017 - 2019 

U snesení FV: 
Bere na vědomí a doporučuje ke schválení „Rozpočtový výhled hospodaření statutárního města 
Ostravy-městského obvodu Poruba na léta 2017-2019" - dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 953/MRMOb1418/29 

Materiál č. 3 - Návrh rozpočtových úprav 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 954/MRMObl418/29 

Při předkládání materiálů č. 4 - 6 zastoupil předkladatele Ing. Gregora, vedoucího odboru školství, 
prevence, kriminality a bezpečnosti, Ing. Holek, odbor odboru školství, prevence, kriminality 
a bezpečnosti. 

Materiál č. 4 - Návrh na ocenění pedagogických pracovníků mateřské a základní školy 
statutárním městem Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 955/MRMObl418/29 
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Materiál č. 5 - Předchozí souhlas s přenecháním prostor v základních školách, příspěvkoyých 
organizacích městského obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 956/MRMObl418/29 

Materiál č. 6 - Vyhodnocení yýběrového řízení na udělení dotace pro rok 2015 - Komise pro 
školství, kulturu, sport a volný čas 

p. Zábojník - podal informaci o navrácení a následné rozdělení finančních prostředků Komise 
pro školství, kulturu, sport a volný čas Rady městského obvodu Poruba. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 957/MRMObl418/29 

Materiál č. 7 - Změna bodu 1) usnesení Rady městského obvodu Poruba číslo 
823/RM0b1418/26 ze dne 12.11.2015 k záměru obce pronajmout zadní vnitřní části zděných 
čekáren městské hromadné dopravv na území městského obvodu Poruba za účelem umístění 
plakátovacích ploch 

Mgr. et Bc. Curylo, DiS. - z jakého důvodu je navržena změna usnesení materiálu „Změna bodu 1) 
usnesení Rady městského obvodu Poruba číslo 823/RMOb1418/26 ze dne 12.11.2015 k záměru 
obce pronajmout zadní vnitřní části zděných čekáren městské hromadné dopravy na území 
městského obvodu Poruba za účelem umístění plakátovacích ploch". 
Ing. Malík - došlo k upřesnění některých kritérií. Nově požadujeme prohlášení občana, že nemá 
vůči statutárnímu městu Ostrava dluhy a dále požadujeme reference měst, které mají více než 
30 000 obyvatel. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 958/MRMObl418/29 

Materiál č. 8 - Změna bodu l)usnesení Rady městského obvodu Poruba číslo 
824/RMObl418/26 ze dne 12.11.2015 k záměru obce pronajmout části pozemků za účelem 
provozování reklamních zařízení umístěných na území městského obvodu Poruba 

Ing. Malík - důvod navržené změny je stejný, jako u materiálu „Změna bodu 1) usnesení Rady 
městského obvodu Poruba číslo 823/RMOb1418/26 ze dne 12.11.2015 k záměru obce pronajmout 
zadní vnitřní části zděných čekáren městské hromadné dopravy na území městského obvodu 
Poruba za účelem umístění plakátovacích ploch" - došlo k upřesnění některých kritérií. Nově 
požadujeme prohlášení občana, že nemá vůči statutárnímu městu Ostrava dluhy a dále požadujeme 
reference měst, které mají více než 30 000 obyvatel. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

6 



Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 959/MRMOb1418/29 

Materiál č. 9 - Udělení souhlasu se zastavením exekuce 

Ing. Onderková - nevzniknou Úřadu městského obvodu Poruba v souvislosti se zastavením 
exekuce nějaké náklady? 
Bc. Lehká - v  souvislosti se zastavením exekuce by neměly vzniknout žádné náklady. 
Ing. Mihálik - dotaz na Mgr. Jelínkovou - v souvislosti se zastavením exekuce již byly nějaké 
náklady vynaložené nebo vzniknou nějaké náklady? 
Mgr. Jelínková - je třeba se dotázat exekutora. 
Ing. Mihálik - proti dlužníkovi je pravomocně nařízeno 24 exekučních rozhodnutí. 
Mgr. Gurecký - exekuce je z roku 2009 a není zřejmé, zda byla vyplacena záloha. Co se týče 
nákladů, tak příjemce peněz by měl být městský obvod Poruba a ten pak vyplácí 
JUDr. Strachotovou. Pokud se nic nevymůže, našemu právnímu zástupci Úřad městského obvodu 
Poruba nic nevyplácím. Navrhuji materiály podobnéhp charakteru v budoucnu řešit s jiným 
exekutorem. 
Ing. Mihálik - dlužník žije ze sociálních dávek. 
Ing. Onderková - z důvodové zprávy není zřejmé, zda udělením souhlasu se zastavením exekuce 
vzniknou nějaké náklady. 
Ing. Mihálik - je možno materiál stáhnout a doplnit o požadované údaje? 
Bc. Lehká - materiál „Udělení souhlasu se zastavením exekuce" z časového důvodu nelze 
stáhnout. 
Mgr. Gurecký - Úřad městského obvodu Poruba by musel reagovat, že nesouhlasíme se 
zastavením exekuce, jinak exekuce bude pozastavena přímo exekutorem. 
Ing. Mihálik - v případě, že si Rada městského obvodu Poruba bude chtít zjistit současné 
skutečnosti týkající se majetku dlužníka, nevzniknou Úřadu městského obvodu Poruba dodatečné 
náklady? 
Mgr. Gurecký - bohužel zákon je v toto věci nedokonalý a exekutor má právo vyžádat si zálohu. 
V tomto konkrétním případě žádné větší náklady nevzniknou. 
Ing. Onderková - právě z důvodu získání informací o výši nákladů u jednotlivých případů 
podobného charakteru bylo požadováno, aby materiály tohoto charakteru projednávala Rada 
městského obvodu Poruba. V minulosti Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
projednával pouze odpisy pohledávek. 
Ing. Mihálik - z výše uvedené diskuze vyplývají tři možné varianty: 
1) souhlasit se zastavením exekuce, 
2) nesouhlasit se zastavením exekuce, 
3) materiál „Udělení souhlasu se zastavením exekuce" stáhnout a zjistit současný stav majetku 
dlužníka. 
Ing. Onderková - navrhuji nesouhlasit se zastavením exekuce. 
Ing. Mihálik - celkové náklady exekuce činí 23 3 963 ,- Kč ke dni 31.12.2015. 
Mgr. Gurecký - pozastavení exekuce bude stát Úřad městského obvodu Poruba pravděpodobně 
pouze tisícikorunové položky. Z důvodu opatrnosti navrhuji nesouhlasit se zastavením exekuce. 
Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o upraveném bodě 2) návrhu usnesení materiálu „Udělení 
souhlasu se zastavením exekuce". 
Upravený bod 2) návrhu usnesení: 

2) nesouhlasí 
se zastavením exekuce vedené pod sp. zn. 024 EX 3892/08 proti . . . . .. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  . 
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Dle upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 960/MRMOb1418/29 

Materiál č. 10 - Žádost o přednostní pronájem bytu o velikosti 1+2 na ulici Ukrajinské v 
Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 961/MRMOb1418/29 

Materiál č. 11 - Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytování služeb kreditovacího střediska k 
úhradě poštovného pro výplatní stroje 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 962/MRMObl418/29 

Materiál č. 12 - Uzavření dodatku č. 01 ke smlouvě č. 2014/03/23/0393 o připojení elektrické 
zabezpečovací signalizace objektu na zařízení dálkového přenosu a zaiištění provozu zařízení 
dálkového přenosu 

p. Zábojník - jedná se o objekt na Hlavní třídě a došlo k vzájemné dohodě s městskou policii, 
že objekt zůstane i v budoucnu zabezpečen, upraví se pouze smlouva? 
Ing. Mihálik - ano. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 963/MRMOb1418/29 

Materiál č. 13 - Uzavření smlouvv o výpůjčce movitého majetku 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 (hlasování nebyla přítomna Mgr. Bajgarová) 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 964/MRMObl418/29 

Materiál č. 14 - Uzavření smlouvy o výpůjčce výpočetní techniky 

Mgr. Gurecký - je možno software bezplatně zapůjčit? 
Mgr. Fiala - software je majetkem Úřadu městského obvodu Poruba. Jedná se o zapůjčení 
hardwaru. 
Doc. Ing. Válková, CSc. - domnívám se, že každý software se dá z počítače odinstalovat? 
Ing. Onderková - softwary využívají ty subjekty, kteří si platí licenci. Domnívám se, 
že schválením materiálu „Uzavření smlouvy o výpůjčce výpočetní techniky" neschválíme podstatu 
a to je, že chceme dokončit vedení účetnictví v softwaru, v jakém bylo započato. 
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Ing. Mihálik - jelikož se blíží konec účetního období, žádám Radu městského obvodu Poruba 
o schválení materiálu „Uzavření smlouvy o výpůjčce výpočetní techniky". Zároveň žádám 
Mgr. Novotného, tajemníka o prověření a dořešení výše projednávaného. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 965/MRMObl418/29 

Materiál č. 15 - Změna organizační struktury statutárního města Ostravy - Úřadu městského 
obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala.usnesení č. 966/MRMOb1418/29 

Materiál č. 16 - Návrh dohody o mimosoudním narovnání - společnost SOLTEX 
CORPORATION s.r.o. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 967/MRMObl418/29 

Diskuze, připomínky: 

Mgr. Bajgarová - informovala o požadavcích týkajících se zveřejňování hlasování ze schůzi Rad 
městského obvodu Poruba. 
Ing. Mihálik - na webových stránkách Úřadu městského obvodu Poruba bude od dnešního dne 
zveřejňován výsledek hlasování ze schůzi Rad městského obvodu Poruba a to zpětně od doby, kdy 
Rada městského obvodu Poruba začala používat na svých schůzích hlasovací zařízení. Informace 
o způsobu hlasování budou zveřejňovány ve formátu název materiálu+ jmenný způsob hlasování. 

29. mimořádná schůze Rady městského obvodu Poruba byla ukončena ve 11.25 hodin. 

Příloha zápisu: 
1. Usnesení z 29. schůze Rady městského obvodu Poruba v neanonymizované verzi (pouze pro 

členy Rady městského obvodu Poruba) 

V Ostravě, dne 17.12.2015 

Zapsala: Ing. Pavla Majerová, od� věcí 

\ht�\\ tl 
Ing. Petr Mihálik 

starosta městského obvodu Poruba 
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ll<lgr. Zuz�rová 
místostarostka městského obvodu Poruba 


